



NATIONAL MEDICAL CARE CO.

Ref.# SCM/AB/RO/0522/7460

Date: 31/05/2022

01 11 1443 (H)

Subject : Request of Quotation	الموضوع: طلب عرض أسعار
<p>Dear Sir</p> <p>We are interested in tenders &amp; contracts department ( Paper and cartoon waste recycling service) to Riyadh care hospital, kindly provide a quotation according to the following:</p> <ol style="list-style-type: none"><li>1- The unit price of paper per ton.</li><li>2- The unit price of carton per ton.</li></ol> <p>Quotations may submitted within [05] work days from date of our letter. to National Medical Care Co- Tenders &amp; Contracts department Miss Roaa Faqeera F/ 0114931881 EXT : 183 Email <a href="mailto:Rofaqeera@care.med.sa">Rofaqeera@care.med.sa</a></p> <p>If you like to visit the site or have any technical, inquiry please coordinate with ENG. Yousef Al Qadheeb director of operation department in Riyadh care hospital.</p> <p>T/ 0114933000 EXT / 1100 Email: <a href="mailto:alqadheeb@care.med.sa">alqadheeb@care.med.sa</a></p>	<p>السادة/ المحترمين</p> <p>إشارة إلى حاجة مستشفى رعاية الرياض إلى خدمة إعادة تدوير المخلفات الورقية والكرتونية نأمل تقديم عرض أسعار وفق التالي:</p> <ol style="list-style-type: none"><li>1- توضيح سعر الطن للورق</li><li>2- توضيح سعر الطن للكرتون</li></ol> <p>والإفادة خلال ( 05 أيام ) عمل من تاريخ خطابنا هذا، لمبنى الشركة الوطنية للرعاية الطبية قسم المنافسات والعقود- الموظفة/ رؤى فوار فقيرة , هاتف رقم 0114931881 تحويلة 183 البريد الإلكتروني <a href="mailto:Rofaqeera@care.med.sa">Rofaqeera@care.med.sa</a></p> <p>في حال طلب زيارة الموقع أو وجود أي استفسارات فنية، نأمل التنسيق مع مدير إدارة التشغيل بمستشفى رعاية الرياض المهندس/ يوسف القضيبي ، البريد الإلكتروني: <a href="mailto:alqadheeb@care.med.sa">alqadheeb@care.med.sa</a></p> <p>رقم الهاتف / 0114933000 تحويلة / 1100</p>

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير،،،

مدير العقود والمناقصات

رانيا منصور النقيب

tel هاتف : +966-11-4931881

fax فاكس : +966-11-4931881

info@care.med.sa www.care.med.sa

الرياض 11457, ص.ب 29393 P.O.Box  
المملكة العربية السعودية KSA



الشركة الوطنية للرعاية الطبية